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Potrzebna była dogrywka, żeby Romie udało się pokonać Fiorentinę w

ćwierćfinale Pucharu Włoch. Wygraną dał Romie Destro strzałem w 97

minucie. Oto jak piłkarze i trener Giallorossich mówili o tym spotkaniu.

DE ROSSI dla Roma Channel

Wielki mecz. Wygrana serca.

DDR: Tak. Naprawdę potrzebowaliśmy takiej wygranej. To dzięki zaangażowaniu i

poświęceniu wszystkich udało nam się wygrać, mimo że nie zawsze graliśmy tak,

jak trzeba. Wygrana podnosi morale, zbliża nas do siebie i przybliża nas do Europy.

Zeman nie zaproponuje znowu ustawienia 3-4-3.

DDR: Mi się podobało, ale my musimy grać tak, jak one tego wymaga. Wiemy, że

tego nie powtórzy, ale w tej awaryjnej sytuacji dobrze sobie z tym poradziliśmy. To

był udany eksperyment. Pozwoliliśmy rywalom stworzyć okazje bramkowe.

Fiorentina była mocna, ale zagraliśmy dobry mecz.

Roma zasługiwała na to, by wygrać wcześniej.

DDR: Drużyna pokazała, że jest zaangażowana. Nawet kiedy minutę wcześniej

dowiedziała się, że musi grać 3-4-3, zrobiła to, co powinna. Choć zdarzały się nam

potknięcia, drużyna zagrała dobrze. Nie sprawiała wrażenia, jakby nigdy wcześniej

nie próbowała takiego ustawienia.

Dlaczego przez ostatnie miesiące nie rozmawiałeś z dziennikarzami? Jak

znosiłeś ten okres?

DDR: Dosyć spokojnie, na ile to było możliwe. Mówiło się zbyt dużo. Czasem z

drobnostek robi się wielkie zamieszanie, a nie było takiej potrzeby. Myślę, że

niezależnie od występów, jestem dumny z tego, jak zareagowałem, jak trenowałem.

Zawsze stawiałem Romę na pierwszym miejscu. Dziękuję kolegów, którzy zawsze

byli blisko mnie. Nawet wtedy, kiedy nie grałem. Zależy im na mnie, a mi na nich.

Czasem byłem smutny, zdenerwowany, ale oni zawsze byli przy mnie.

Profesjonalizmu nigdy nie brakowało, przez całe te 12 lat w Romie. Niezależnie od

lepszych czy gorszych występów.

Destro?

DDR: To talent, który nie powinien nam uciec. Miał trudności na początku,

przestrzelił kilka goli, ale dziś zagrał świetnie. Ma wielki talent, a Roma nie może

sobie pozwolić na jego utratę. Kibice nie mogą słuchać plotek. On będzie

niesamowity.

PJANIC na Facebooku

- Jeszcze jeden! Teraz nie możemy popadać w euforię. Od jutra myślimy o Interze.
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Dobrej nocy wszystkim!

ZEMAN dla Roma Channel

Piękna wygrana. Tego nam było trzeba. Zasłużona wygrana.

ZZ: Wygrane są potrzebne zawsze. Jesteśmy zadowoleni, że udało nam się wygrać z

tak mocnym rywalem. Znowu nie wykorzystaliśmy łatwych piłek bramkowych.

Męczyliśmy się do samego końca, ponieważ Fiorentina wpędza w kłopoty

wszystkich.

Obrona trójkowa jeszcze kiedyś się pojawi?

ZZ: Być może, ale mi się nie podoba. Wolałbym wrócić do 4. Dziś była wyjątkowa

sytuacja. Graliśmy tak, żeby wykorzystać cechy graczy. Bez napastników Florenzji

grał wysoko.

Świetny występ Destro.

ZZ: Gol był dziś najłatwiejszą rzeczą, jaką zrobił. Stworzył sobie mnóstwo okazji, ale

ich nie wykorzystał. Ważne, że był widoczny. Jest głodny gry,  walczył do końca.

Jestem zadowolony z niego i drużyny.

Czuł Pan, że drużyna była dziś bliższa Pana oczekiwań pod względem

pokazanego charakteru?

ZZ: Dziś trzeba było swoje odcierpieć. To zasługa Fiorentiny, która nas do tego

zmusiła. Chłopcy dali z siebie wszystko. Może niektórzy nawet więcej niż mogli. Ale

nie zrobili tego dla trenera, ale dla siebie, dla klubu, dla kibiców. Mam nadzieję że

dalej tak będzie. I mam też nadzieję, że będziemy się jednak trochę mniej męczyć.

Dodò?

ZZ: To piłkarz, który ma umiejętności, ale jeśli nie zacznie regularnie trenować, to

trudno, żeby grał 90 minut. Ma talent i mam nadzieję, że szybko będzie do

dyspozycji.

Teraz Roma-Inter?

ZZ: Dziś daliśmy z siebie dużo i musimy odzyskać siły. Inter grał dzień wcześniej, a

my jesteśmy jedynym zespołem, który wygrał na wyjeździe. Mam nadzieję, że to

podbuduje nasze morale przed Interem i zmierzymy się z nim z taką samą

koncentracją i wolą walki.

ZEMAN dla Rai

Dziś wygrana to efekt spektaklu czy woli walki?

ZZ: Dziś wieczorem brakowało nam wielu graczy, ale chcieliśmy wygrać.

Męczyliśmy się, to normalne. Ale chłopcy poświęcili się i na koniec udało nam się
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wygrać.

Destro strzelił gola.

ZZ: Destro to świetny piłkarz. Miał też inne okazje. Mam nadzieję, że się odblokuje i

będzie strzelał więcej.
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